
From: Мария Баръмова   
Sent: Tuesday, September 22, 2020 2:57 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 
 
Относно критерия за уседналост:  
Акцентът изобщо не би следвало да е върху уседналостта, имайки впредвид многобройните 
фиктивни адреси, които се създават, за да се получат така заветните точки. Преди да се 
въведе такъв критерий - би следвало да се помисли как ще се следи и контролира реалното 
местожителство на хората на посочените адреси.  
На този етап критерий от подобен тип би затруднил общинските администрации, които ще 
изнемогват да променят адреси, наред с другите дейности, които извършват.  
Въвеждането на подобен критерий, не само би бил неефективен, а точно обратното - ще е 
с отрицателно въздействие върху жителите на София, тъй като ще задълбочи социалното 
разделение на "софиянци" и "провинциалисти". Това е форма на дискриминация, която не 
трябва да се допуска в 21 век, когато всеки е свободен да избира къде да живее.  
 
Относно отпадането на общ критерий № 5 (отпаденето на точката от общинските и 
лицензирани частни СДЯ):  
Необходимо е да се въведе минимален гратисен период от минимум две години. По този 
начин няма да се ощетят децата от набор 2018 и 2019, чиито родители вече са взели 
решения на базата на настоящата актуална наредба, която предвижда получаването на тази 
тази точка.  
В бъдещ период следва да се помисли и как ще се стимулира кандидатстването в подобен 
тип ясли, защото отнемането на тази точка ще промени нагласите на родителите за 
кандидатстване (логично всеки ще иска да кандидатства в ОДЗ).  
Мнението ми е, че критерий от този тип изобщо не следва да отпада.  
 
С уважение:  
Мария Баръмова 
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